
JŪRMALAS DOMES  

DROŠĪBAS JAUTĀJUMU KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS 

 

2025. gada 11. martā  Nr. 1.2-11/21 

 

Otrdiena  

Jūrmalā, Jomas ielā 1/5  

Sēde sasaukta plkst. 11:00  

Sēde atklāta plkst. 10:55  

Sēdi vada:  

Komitejas priekšsēdētājs Andrejs Morozovs 

Sēdi protokolē:  

Kancelejas domes sēžu daļas vecākā speciāliste Ilze Urpena 

Sēdē piedalās komitejas locekļi: Guntars Anspoks, Mārtiņš Stulpiņš, Uldis 

Kronblūms 

Sēdē nepiedalās komitejas locekļi: Jānis Lediņš (atvaļinājums) 

Sēdē piedalās:  

Jūrmalas valstspilsētas administrācijas 

Pilsētplānošanas pārvaldes vadītāja Vita Zvejniece 

 

Darba kārtība: 

1.  Darba kārtības apstiprināšana. 

2.  Par vidi degradējošu ēku Abavas ielā 5, Jūrmalā, konservāciju. 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana. 

Komitejas priekšsēdētājs informē deputātus, ka darba kārtība ir apstiprināta un tajā izmaiņu nav. 

 

2. Par vidi degradējošu ēku Abavas ielā 5, Jūrmalā, konservāciju. 

Ziņotājs: V. Zvejniece 

 

Ņemot vērā atklātās balsošanas rezultātu par lēmuma projektu ar 4 balsīm par (A. Morozovs, 

G. Anspoks, U. Kronblūms, M. Stulpiņš), pret – nav, atturas – nav, komiteja nolemj: 

 

atbalstīt lēmuma projekta “Par vidi degradējošu ēku Abavas ielā 5, Jūrmalā, konservāciju” 

virzīšanu izskatīšanai domes sēdē. 

 

Sēde slēgta plkst. 10.58 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) A. Morozovs 

   

Sēdes protokolētāja (paraksts*) I. Urpena 
 

* DOKUMENTS PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


